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VIDEO: Fico, Vučič a Orbán rokovali v Komárně o
nelegální migraci. „Základom boja proti nelegálnej
migraci je ochrana vonkajších hraníc EÚ,“ vyhlásil
slovenský vlády. Srbský prezident skonštatoval, že
společným úsilím se tento rok podařilo snížit příliv
migrantů o 80 procent. Odsúdil tiež atentát na
slovenskou premiéru aj antimierové nálady v Evropě.
Maďarský premiér hovořil, že situace v EÚ je blízko
povstání, vyzdvihl však ani nevídané priateľské vztahy
mezi Slovenskom a Maďarskom
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Předseda vlády SR Robert Fico rokoval 22. října v Komárně s
prezidentem Srbské republiky Aleksandarom Vučičom a předsedou
maďarskej vlády Viktorom Orbánom.
Lídri Slovenska, Srbska a Maďarska přicestovali v úterý do
Komárna, kde budou rokovať o nelegálnej migrácii. Předseda vlády
SR Robert Fico, prezident Srbskej republiky Aleksandar Vučič a
předseda maďarské vlády Viktor Orbán budú naďalej o potrebu
ochrany vonkajších hraníc Európskej únie, aj o posilňovaní
regionálnej spolupráce.

Témou schôdzky boliaj inovatívne riešenia na zastavenie nelegálnej
migrácie do Európy. Podľa tlačového odboru Úradu vlády SR trpím
postojom Slovenska je, že nelegální migraci je nutné řešit ještě před
hranicami Únie, na čom sa zhodují aj představitelé Maďarska a
Srbska.

Európska únia nepotrebuje redistribúciu migrantov či povinné kvóty,
ale opatrenia v rámci krajiny, ktoré chcú spoločne chrániť hranice
Únie. Povedal to v úterý v Komárně předseda vlády SR Robert Fico
po schôdzke s prezidentem Srbské republiky Aleksandarom
Vučičom a předsedom maďarskej vlády Viktorom Orbánom.
Informuje o tom zpravodajca TASR.
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"Mali sme pravdu, když jsme na začátku veľkej migrační krízy
velmi jasne mluvili, že základem boje proti nelegální migraci je
ochrana vonkajších hranic EÚ. Únia nepotřebuje redistribuci
migrantů či povinné kvóty, ale opatření ve spolupráci se
zeměmi, které chtějí společně chránit vnější hranice, “ řekl Fico.

Slovenský premiér poďakoval Vučičovi za opatření, které Európe
výrazně pomohl vyřešit problémy migrace a vyslovil podporu Srbsku
v jeho snahách o co největší vstup do EÚ. "Neviem si představit,
že by niektorá krajina předběhla Srbsko při vstupu do Únie,"
podotkol.

Předseda slovenskej vlády ocenil účastníkov Orbánov návrh
pokračovať v rokovaniach v tomto formátu dále s poznámkou, že pro
všech jiných komárňanského setkání jsou dôležitou tématem okrem
aj vývoj vojny na Ukrajine.

Podľa jeho slov sa opakují pokusy zlikvidovat zoskupenie
Vyšehradskej štvorky (V4). "Odmietame, abychom skončili v
tomto formátu (V4), který má obrovský význam. Věřím, že
Srbsko bude členem EÚ a stane se účastníkem této regionální
spolupráce," dodal Fico.

Orbán k migračnímu paktu povedal, že ho treba zahodiť, terajšie
pravidlá treba vytvoriť nové. Podľa neho schen, ktorý je jedným z
konečných výdobytkov Únie, sa práve rozpadáva.

Pripomenul, že od roku 2015 bolo v EÚ podaných osem miliónov
žádostí o azyl. Hranice sa ilegálně pokusili Únie 3,8 osôb, z ktorých
Maďarsko zadržalo jeden milión. "Západní lídri jsou v panike, z níž
se zrodili zlé rozhodnutia," podčiarkol.

Vučič označil za společný úspěch, že tento rok je o 80 procent méně
migrantů než loni. "V srbských utečeneckých táborech je
aktuálních 477 migrantů. S našimi európskymi priateľmi
budeme pokračovat v spoločnej práci v záujme zníženia
migrácie," dodal srbský prezident.
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Více ve videu:

Tisková konference lídrů SLovenska, Srbska a Maďarska po
summitu lídrů zemí:
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